

全新實時匯率報價服務現已推出

尊敬的客戶:

全新網上實時匯率報價服務現已推出。客戶於港股交易日香港時間上午 9:00 至下午 4:00，可透過網上交易平台 或 富易港股通專業版交易軟件查看實時貨幣兌換匯價並進行貨幣兌換，讓您方便投資各個市場。

申請方法:

1. 登入【網上證券交易平台】 或 【富易港股通專業版交易軟件】
2. 點選【客戶服務】 > 【貨幣兌換】

更多詳情，請登入:

- 網上交易平台: <https://trade.gtjai.com/oapp/page/common/login.html>
- 或
- 富易港股通網上交易專業版: https://www.gtjai.com/tc/software_fuyi

如有任何查詢，歡迎隨時與閣下的客戶經理或本公司客戶服務部聯絡(電話：40080 95521/ (852) 2509-7524)。

國泰君安外匯有限公司
2021年10月5日

Launch of Real-time Conversion Rate Quotation Service

Dear Client,

GTJAI Real-time Conversion Rate Quotation Service has been launched. During 9:00 am to 4:00 pm on HK Stocks trading day, client may view the real-time currency conversion rates and apply currency exchange via Online Trading Platform, offering you a convenience way to invest in various markets.

How to apply

1. Login to 【Online Trading Platform】
2. Select 【Customer Service】 > 【Currency Exchange】

For more details, please login to Online Trading Platform:

https://trade.gtjai.com/oapp/page_en/common/login.html

Should you have any enquiries, please contact your Relationship Manager or Customer Service Hotline at 40080 95521/ (852) 2509-7524.

Guotai Junan FX Limited
5 October 2021